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Svar på interpellation om samordning 

av arvoden 

 

Vilken nytta skulle det göra för Uppsalaborna om kommunen inför en samordning 

av arvoden för heltidsarvoderade politiker som innebär att uppdrag direkt 

relaterade till det kommunala arvodet måste anses ingå i basarvodet? 

Det är viktigt att arvoden för förtroendevalda är transparenta och rättvisa. Många 

uppdrag som heltidspolitiker har är en naturlig del av det politiska arbetet och 

kommunens representation i viktiga sammanhang. Dessa uppdrag bidrar till att 
Uppsala kan påverka beslut och driva kommunens intressen. 

Arvodena inom Uppsala kommun är redan samordnade. Detta gäller även uppdrag där 

kommunen har rådighet över arvodesbestämmelserna. En strikt samordning av 
arvoden skulle vara svår att administrera och riskerar att begränsa möjligheterna att 
delta i viktiga nätverk och samverkansorgan. Det är därför viktigt att eventuella 

förändringar görs med hänsyn till helheten och uppdragets bredd. 

Kommunens arvodesbestämmelser ska vara tydligt, transparent och rättvist. Det är 
angeläget att följa upp och utveckla det när det behövs. Något som nu görs av 

arvodesberedningen. 
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